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Z A P I S N I K
sa 219. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 10. lipnja 2016. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi,
voditelj Odsjeka za proračun i financije, Nikolina Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje
poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav,
imovinu, prostorno uređenje i promet, Ivana Pleše, djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice,
Alen Udovič, direktor GSC Delnice, Iva Žagar, djelatnica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački,
djelatnik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Zvezdana Jerković, Indira Rački Joskić umjesto koje
sjednici prisustvuje Ivana Pleše, Nikola Muvrin umjesto kojeg sjednici prisustvuje Iva Žagar, Dragan
Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Abramović, Mirna Janeš, Petar Hrg.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

NIKOLINA MUHVIĆ
- Izrađen je Ugovor o pravu služnosti za malu hidroelektranu „Zeleni vir“ po naputku iz Udruge

gradova.
- Rješavanje imovinsko pravnih odnosa po zahtjevu stranke.
- S gruntovnicom se rješava problem stranke koja je još u vrijeme Skupštine općine Delnice

kupila zemljišta.
- Aktivnosti vezane uz sječu stabala na V-1.
- Lektura i korektura tekstova za Besejdu.
- Dodatne ispravke u „Službenim novinama Grada Delnica“.
- Voditelj Službe danas je na radionici funkcioniranja službenika unutar sustava.
- Nastavak  aktivnosti  oko  dolaska  osoba  na  stručno  osposobljavanje  –  izrada  ugovora  i

obavijesti.
- Završena je izrada materijala koji se odnosi na ugostiteljske objekte. Pročelnica je predložila

da se rok u kojem se ugostitelj mora javiti sa zahtjevom za produženje radnog vremena smanji
s 15 na 3 dana.

GORDANA PISKAČ
- Dovršen  je  UPU,  planovi  su  stigli  i  dostavljeni  su,  u  skladu  sa  zakonom,  nadležnom

ministarstvu, Zavodu za prostorno uređenje i Urbanizmu na provedbu.
- Za DPU Klizališta dobivamo zahtjeve javnopravnih tijela, uglavnom nitko nema ništa protiv

da se plan ukine.
- Komunikacija s izvođačima radova. Pri kraju je 2. faza rekonstrukcije Supilove ulice, radovi

na  Šetalištu  I.  G.  Kovačića  idu  svojom dinamikom,  a  za  park  su  u  tijeku  dogovori  oko
izvođenja struje, klupa, nabava zemlje. Na upit gradonačelnika što je s led rasvjetom u parku,
odgovara da se čeka natječaj Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost.



- Dobivena je jedna ponuda za klesanje slova u stijenu u parku po uzoru na natpis Hrvatskog
sokola Delnice kralju Tomislavu.

- Dogovori s vlasnicima parcela oko uređenja lokaliteta Bunar.
- U Delnicama je, na poziv Grada, došao predstavnik Upravnog odjela za pomorsko dobro i

promet PGŽ, gospodin Eugen Gudac, vezano za uređenje ceste oko Doma zdravlja i Osnovne
škole.  Obišao  je  teren,  fotografirao  cestu  i  informacije  će  prenijeti  nadležnima.  Ravnatelj
Osnovne škole zatražio je pomoć u saniranju odvodnje jednog sanitarnog čvora jer je prilikom
izrade nove kotlovnice i spremišta za palete prekinuta odvodnja. Očekuje se očitovanje PGŽ. 

- Predstavnik PGŽ bio je i na lokaciji tunela prema Petehovcu koji nije prohodan za autobuse.
Pojavile su se nove varijante dolaska autobusa na Petehovac. Gradonačelnik je mišljenja da je
isplativije sanirati tunel nego tražiti nove varijante koje zahtijevaju dugotrajne i mukotrpne
procese rješavanja imovinsko pravnih odnosa. Naime, PGŽ je za prvih pet mjeseci ove godine
ostvarila prihod od poreza na dohodak u iznosu od 26 milijuna kuna, te smatra da ovih 3
milijuna potrebnih za sanaciju tunela ne bi trebalo biti problem. U današnje vrijeme kada se
miču cijeli objekti nama je problem voda i 20 kilovoltni energetski kabel u posteljice ceste što
je smiješno. Pročelnica je gospodinu iz PGŽ spomenula i sanaciju ceste za Razloge.

- Dobiven je usmeni zahtjev od vlasnika garaža u Ulici kneza Domagoja gdje smo uredili plato
kod zgrada, a nadalje imamo još našeg zemljišta na kojem se nalazi drugi blok garaža i stanari
traže da im se to uredi. Procjena troška je oko 60-70.000 kuna. Nakon dobivanja okončane
situacije vidjet će se da li postoji financijski prostor za te poslove.

- Za sječu stabala na V-1 čeka se doznaka Šumarije.
- Proučavanje Zakona o procjeni nekretnina i popratnih akata.
- Nadalje  se  povela  rasprava  o  košnji  delničkog  polja.  Gradonačelnik  navodi  da  se  radi  o

elementu zaštite zdravlja ljudi  od štetočina, štakora, miševa,  zmija…. te polje,  koje je dio
urbanog  života  ljudi,  treba  pokositi.  Radijski  je  potrebno  obavijestiti  vlasnike  o  njihovoj
obvezi održavanja zemljišta urednim, te da će, ukoliko to ne učine, u skladu s odlukom to
učiniti grad na njihov trošak.

ALEN UDOVIČ
- Na nogometnom igralištu izvršeno je farbanje golova,  nabavljene su polikarbonatne ploče,

vrši  se  čišćenje,  košnja,  promjena  mreža  na  golovima,  sređivanje  ograde  i  posipavanje
umjetnog gnojiva.

- Na  pomoćnom  nogometnom  igralištu  ide  se  s  košnjom,  čišćenjem  golova,  liniranjem,
sređivanjem mreže na golovima, a vraćeni s Klizališta na igralište.

- Na košarkaškom igralištu ponovno je potrebno kositi, ofarbat će se stupovi od struje.
- Za  tenisko  igralište  naručen  je  tenisit,  odradit  će  se  košnja,  ravnanje,  čupanje  korijenja,

postava mreža i stolica.
- Sve se planira dovršiti do kraja lipnja.
- Održana je Skupština Društva.
- U Gradu Rijeci s pročelnicom za obrazovanje održan je sastanak radi prezentacije programa za

djecu predškolske i osnovnoškolske dobi kako bi se proveli sportski programi za posjet djece
Delnicama i Platku u ljetom i zimskom periodu. Programi su im se svidjeli i dali su svoju
podršku a isti će ući u kurikulum osnovnih škola u Rijeci. Sastanak na istu temu održan je i s
pročelnicom upravnog odjela u PGŽ, gospođom Stilin koja projekt podržava.

- Nabava opreme te javno nadmetanje za tubing za Platak.
- U ponedjeljak na Platak dolazi inženjer za žičare.
- Od ponedjeljka bit  će  postavljeni  yambo plakati  na  rotoru na Škurinjama za najavu boks

turnira povodom Dana Grada. Plakati će se postaviti na bitna mjesta u Delnicama i u Rijeci.
- Gradonačelnik navodi da su na prvom katu sportske dvorane svi pisoari van funkcije te pita

zašto se ne mogu koristiti. Direktor odgovara da je toalet već duže vremena van upotrebe,
problem su cjevovodi koji prolaze kroz svlačionice i puštaju te se ne može dozvoliti korištenje
jer voda curi u prostorije ispod. Sanacija iziskuje velika financijska sredstva. Prilikom posjete
gospodina Mateše bilo je rečeno da će se ići u rekonstrukciju objekta. 



DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo.
- Košnja trave, pospremanje, čišćenje i odvoz opreme od takmičenja.
- Farbanje prozora, vezanje cijevi – kod ispitivanja cijevi pod tlakom dogodio se kvar na pumpi

na najstarijem kamionu te je on na servisu u Kraljevici.
- Rješavanje računa DVD-a.

IVA ŽAGAR
- Košnja groblja u Turkima, Zamostu.
- Košnja površina u Delnicama.
- Odvezene su grane iz Parka nakon sječe.
- Pripremljene su gredice za sadnju u Parku.
- Pražnjenje kanti za smeće.
- Kocke iz Štefićevog dola pohranjene su u Parku.
- Pripremljena je gredica i posađeni su čempresi na skretanju za Crni Lug.
- Pripremljen je natječaj za staru šumarsku školu.
- Djelomično su napravljeni računi za radove na javnim površinama.
- Košnja Autobusnog kolodvora. Autotrans je podmirio dugovanje od prošle godine te ćemo i

dalje obavljati košnju za njih.

DAVORKA GRGURIĆ
- Završeni su radovi u Frankopanskoj ulici što se tiče platoa, a napravljena je i horizontalna

signalizacija s time da preostaje postaviti  još 2 znaka. Započeta je izgradnja šahte koja se
urušila u Ulici kneza Domagoja.

- Izvode se radovi na Šetalištu I. G. Kovačića. Naišli smo na veliku betonsku cijev na prekopu
prema Mesničkoj ulici – ne znamo što cijev znači.

- Završeno je asfaltiranje prolaza u Supilovoj ulici. Idući tjedan kreće uređenje bankina i sitni
građevinski radovi, a na radove je dobiven prigovor gospođe Koričić.

- Prometno redarstvo – opomene i kazne.
- Izrada ugovora i kontrola odlaganja drva na javnim površinama.
- Opomene za održavanje i  uređenje napuštenih građevinskih zemljišta u Iševnici,  Dedinu i

Brodu na Kupi.
- Pregled i popis slivnika i upojnih bunara i cijevi oborinske kanalizacije koju treba očistiti.
- Rješenja za komunalni doprinos, komunalnu naknadu i nezakonito izgrađene zgrade.
- Izdavanje suglasnosti i potvrda na projekte.
- Ugovori za poljoprivredne redare.
- Izvješće o utrošku sredstava za provođenje agrotehničkih mjera.
- Proučavanje zakona i uredbi o procjeni vrijednosti nekretnina.
- Ugovori za terase.
- Popis i nalozi za održavanje javne rasvjete.
- Kontrola računa i dnevnika radova KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o.
- Hrvatskim šumama poslan je zahtjev za radove na Potoku, u akciji čišćenja sudjelovala bi i

Udruga „Zdolanjski kraj“ koja traži 5.000 kuna za sanaciju i zaštitu izvora dok se s Hrvatskim
vodama ne pokrene konkretni zahvat na samom vodotoku.

IVANA PLEŠE
- Priprema za izdavanje građe, nabava tiska, rad s korisnicima.
- Kontrola računa dobavljenih knjiga, izračun stvarne cijene, uvođenje knjiga.
- Pričaonica priča održat će se u ponedjeljak.
- U Lokvama je održan Književni susret s Goranom Tribusonom.
- Plan nabave potrebne knjižnične građe iz antikvarijata.
- Snimanje emisije „Čitateljski kutak“ – predstavit će se knjiga za mlade „Zemlja komaraca“.



- Animiranje učenika za kviz „Kvizoljubac“.
- Parcijalno slaganje polica.

ĐULIO JUSUFI
- Usporedba gradskih poreza s prošlom godinom – osim poreza na potrošnju svi drugi porezi su

veći.
- Izrada odluke i  ugovora za sufinanciranje puta Sarah Butigan – europskog predstavnika u

SAD.
- Za TZ provjera prihoda i rashoda za vrijeme od 2013. do 2015. godine.
- S Erste bankom upriličeno je obilježavanje Dana Grada Rijeke i Fiumanka.
- Aktivnosti vezane uz prijenos imovine Komunalcu.
- Aktivnosti vezane uz izradu odluke o poticajima za kupnju zemljišta.
- Obračun za volontere za svibanj.
- Prikupljanje ponuda i informacija za bagatelnu nabavu.
- Unos podataka za obračun za osobe na programu javnih radova.
- Isplata stipendija.
- Prilagodba novom programu u Internet bankarstvu.
- Studija izvodljivosti za knjižnicu je pri kraju.
- Sjednica Odbora za praćenje programa ruralnog razvoja – konačni nacrt pravilnika za Mjeru

1.7.
- Prisustvovanje seminaru iz područja energetske učinkovitosti.

Dovršeno u 8,50 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


